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<naestformand@hellerupfaegteklub.dk>, 'kasserer@hellerupfaegteklub.dk' <kasserer@hellerupfaegteklub.dk>, 'Johannes Eiler'
<suppleant1@hellerupfaegteklub.dk>, 'Vivian Bækmand' <suppleant2@hellerupfaegteklub.dk>

Dato 2020-05-18 00:02

Kære bestyrelse

I forlængelse af mit forslag om lektioner, vil jeg gerne anmode om, at bestyrelsen på generalforsamlingen kan svare

på følgende:

  *   Hvad mener bestyrelsen, at Hugo Dergal skal udføre af arbejde for klubben?

Samtidig vil det være nyttigt at stille Hugo et tilsvarende spørgsmål:

  *   Hvad mener Hugo Dergal, at han skal udføre af arbejde for klubben?

Jeg stiller spørgsmålene for at skabe klarhed over, hvad klubbens fægtemester/sportschef har ansvaret for og så

medlemmerne ved, hvad de kan forvente.

Eventuelt kunne ansvarsområderne for de forskellige trænere efterfølgende blive offentliggjort på hjemmesiden.

Tak. Vh. Hans

Fra: Hans H. von der Osten

Sendt: 16. marts 2020 18:49

Til: formand@hellerupfaegteklub.dk; naestformand@hellerupfaegteklub.dk; 'kasserer@hellerupfaegteklub.dk'

<kasserer@hellerupfaegteklub.dk>; Johannes Eiler <suppleant1@hellerupfaegteklub.dk>; Vivian Bækmand

<suppleant2@hellerupfaegteklub.dk>

Emne: Forslag til generalforsamlingen den 31.3-2020 vedr. lektioner

Kære Bestyrelse

Jeg mener der er behov for et transparent lektionssystem i klubben. Derfor vedhæftede forslag til

generalforsamlingen. Jeg har allerede orienteret Mia Maja om, at jeg ville sende et forslag.

Vh. Hans
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